
(Seio da C°'p°'a°¡°;") (Suršaxura do Presudente) 

serie A N.°o3s1179 

SESION axmmonnmum CELEBRADA POLO ¡»mano no CONCELLO 
- o nm 2a AGOSTO 1.996 

ASUNTO UNICO: APROBACION, NO SEU CASO, EXPEDIENTE MODIFICACION 
DE CREDITO 14/96. 

Na Sala de Sesións do Concello de Redondela, ás vinte 
trinta horas do día vinteioito de Agosto de mil novecentos 
noventa e seis, baixo a Presidencia do Iltmo. Sr. Alcalde, D. 

AMADO RICON VIRULEGIO, e a asistencia dos Sres./a 
Concelleiros/a: D. MANUEL ALONSO LEMOS, Dê. MARIA DEL CARMEN 
BASTOS RODRIGUEZ, D. JOSE BLANCO PUGA, Dê. FRANCISCA. CANAL 
GOMEZ, D. JAIME DARRIBA VILAS, D. EMILIO GONZALEZ IGLESIAS, D. 

XOSE LUIS GRANDE GRANDE, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. LUIS 
ALBERTO MIGUEZ DOCAMPO, D. LUIS ALBERTO ORGE MIGUEZ, D. XOSE 
CARLOS PAZOS DOCAMPO, Dê. CECILIA PEREZ ORGE, D. MANUEL PIÑEIRO 
COSTAS, D. FRANCISCO PUCH CASAL, D. LUIS RODRIGUEZ 

VILARCHAN, D. 

JOSE MANUEL SOTO VIRULEGIO, D. JAIME TORNERO LOPEZ, e Dê. JOSEFA 
VILLAVERDE RODRIGUEZ, actuando como Secretario que 

certifica, D. 

LUIS TORRADO VAZQUEZ, se constitúe 0 Pleno do Iltmo. Concello, 
en sesión extraordinaria correspondente ó día da 

data, conforme 
á convocatoria e de acordo coa Orde do Día remesada 

a tódolos 
Sres./as Concelleiros/as coa antelación legalmente requerida. 
Está tamén presente o Sr. Interventor de Fondos, D. MODESTO 
SOLLA SANZ. 

Non asistiu o SR. FERNANDEZ MENDEZ e o SR. REI 

BARRREIRO. 

A Presidencia declarou aberta a sesión, en primeira 
convocatoria, procedéndose a trata-lo único punto da Orde do 

Día.-



ASUNTO UNICO.- APROBACIÓN. NO SEU CASO, EXPEDIENTE 
MODIFICACION DE CREDITO 14/96.- 

Polo Sr. Presidente se sinala que non estando este 
asunto dictaminado pola Comisión Informativa correspondente, 
solicita que polo Pleno previamente se declare a urxencia do 
mesmo, para ratifica-la súa inclusión na Orde do Día. 

Concedida a palabra ó Concelleiro Sr. Pazos Docampo, 
por este pídese explicacións á Presidencia acerca da declaración 
de urxencia solicitada. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro Sr. 
Míguez Docampo, por este sinálase que é urxente polo asunto do 
crédito referente á adquisición, transporte e instalación de 
graderío no Pavillón Polideportivo de Chapela. 

Este Concello Pleno, por unanimidade, declara a 
urxencia deste asunto e a súa ratificación na Orde do Día. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro Sr. 
Míguez Docampo, por este plantéxase a este Concello Pleno, a 
proposta referente a que o expediente de modificación de crédito 
14/96, quede limitado ó asunto referente ás bancadas 
telescópicas e acondicionamento do pavillón de Chapela, por un 
importe de 9.236.000.- Pesetas. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro 
indicando que no asunto das pistas que se inclúe no citado 
expediente de modificación de crédito, non existía no Concello 
memoria que xustificase a urxencia do crédito correspondente, 
nin valoración das obras a efectuar, e polo que respecta á 
reparación do Pavillón de Chapela, tampouco existe valoración da 
citada obra, segundo lle manifestou o funcionario encargado do 
departamento correspondente, indicando por outro lado, que 
procederase neste caso, a valora-la obra executada. 

Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro, 
indicando que os créditos correspondentes ós camiños municipais, 
poderán incluirse no presuposto, e que polo que respecta ó 
crédito deste expediente de modificación referente ás bancadas 
telescópicas do pavillón de Chapela, incluídas neste expediente 
de modificación de crédito, de non aprobarse produciríase un 
prexuízo ó Clube de Balonmán de Chapela.



(Selo d C ' a °'°°’a°'°“) (Sinatura do Presidente) FONO N ° 

serie A N.°0361180 

Concedida a palabra.pola Presidencia ó Concelleiro Sr. 
gonzález Iglesias, por este sinálase que é claro que hai que 
instalar as bancadas telescópícas no Pavillón de Chapela, pero 
pide da ýresidencia unha votación diferenciada dos diversos 
asuntos, incluídos neste expediente de modificación de crédito. 

_ 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro, 
sinalando que non hai razón para retrasar un expediente de 
modificación de créditos, que máis tarde ou máis temprano, terá 
que facerse. 

_ _ 

Remata a súa intervención 0 citado Sr. Concelleiro, 
indicando que do Pavillón de Redondela, debe haber un informe do 
Sr. Aparellador, aínda que o mesmo agora está de vacacións, e 

polo que respecta ós camiños municipais, os mesmos son obras 
feitas e se se demora o pago neste asunto, as distintas empresas 
poderían pedir intereses de demora, e conclúe dicindo que só se 
aproba as cuestións si hai presión social, como é no tema das 
bancadas telescópícas do Pavillón de Chapela. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro Sr. 
Pazos Docampo, por este plantésaxelle á mesma, si no debate 
vaise a seguir a orde de intervención dos distintos grupos 
políticos. ' 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro, 
pedindo á Presidencia que se vote conxuntamente este 

expediente 
de modificación de crédito, e que o pago ós acreedores dos 
camiños municipais, se faga paulatinamente, segundo o 

permita ás 
necesidades da Facenda Municipal. 

Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro, 
dicindo que está en contra do endebedamento, pero que 

considera 
contradictorio que o grupo de goberno critique na Moción de 

Censura o endebedamento do anterior grupo de goberno, e logo 

traiga ó Eüeno este expediente de modificación de crédito, 
manifestando que votará en contra desta modificación 

de crédito 
plantexada polo Concelleiro Sr. Miguez Docampo. 

Concedida a palabra pola Presidencia ó Concelleiro 
Sr. 

González Iglesias, por este pregúntase si esta proposta de 

modificación deste asunto tería que facerse por escrito 
antes de 

comenza-lo Pleno. 

Polo Sr. Secretario se sinala que normalmente fanse 
"in Voce" no Pleno, e que as propostas de modificación dun 

asunto, poden facerse antes da deliberación do mesmo.



Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia 
sométese a votación a Proposta do Concelleiro Sr. Míguez 
Docampo, de limita-lo expediente de Modificación de Crédito 
antes citado, ó asunto referente ás bancadas telescópicas e ó 
acondicionamento do Pavillón. de Chapela, por 'un importe de 
9.236.000.- Pesetas. 

Efectuada esta, obtívose o seguinte resultado: votan 
en contra da citada proposta, os Sres. Concelleiros do BNG (3), 
abstivéronse os Sres. Concelleiros do PSdeG-PSOE (7), e votaron 
a favor os Sres. Concelleiros do PP (8), e o Sres. Concelleiros 
do Grupo Mixto (2). Na súa consecuencia, prestouse aprobación a 
este expediente de modificación de crédito limitado a Partida 
citada.- 

E, non sendo outro o obxecto desta sesión, pola 
Presidencia levántase a mesma, sendo as Vinteunha horas da data 
fixada no encabezamento, en proba de todo o que, se extende a 
presente Acta, que se inscribiu no Libro dende o folio 177 do 
Papel Timbrado da Comunidade Autónoma de Galicia, Serie A n9 
0361179, ata a Volta do folio 178, Serie A n9 0361189, de todo 
o que, como Secretario, DOU FE.- 

O SECRETARIO 

9/ AMADO RICON VIRULE O LUIS TORRADO VAZQUEZ


